
 
     

 
Styrelsemöte 2008-09-01 Telefon 

Närvarande: Anki Wiederkehr, Jonas Brännström, Katarina Helleberg,  
    Ann-Sofie Andertoft, Rebecca Johansson, Annika Björk och Helene Hjertman 

 
§ 1 Mötet öppnas 
 Jonas hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Konstituering av styrelsen 
 Ordförande- Jonas Brännström 
 Vice ordförande- Rebecca Johansson  

Kassör – Azar Zandi  
Sekreterare- Annika Björk  
Medlemsregistrerare- Ann-Sofie Andertoft 

 Utskicksansvarig- Rebecca Johansson 
 Tidningsansvarig- Helene Hjertman  

Hemsidan ansvarig- Katarina Helleberg  
Rikskonferensen ansvarig-  Anki Wiederkehr 

 
 
§ 4 Tecknare av föreningen 

Styrelsen beslutade att ordförande Jonas Brännström och kassör Azar Zandi har 
rätt att var för sig kvittera ut medel på bankkonto och postgiro för föreningens 
räkning.  

  
 
§ 5 Uppdrag 
 Svenska Audiologiska Sällskapet och Representantskapsledamot, SAS 

Ordinarie – Margareta Edén tom mars 2009, därefter Jonas Brännström 
Suppleant – Christina Samuelsson. Örebro 
 
 
Nordiska Audiologiska Sällskapet 
Ordinarie- Jonas Brännström 
Suppleant- Rebecca Johansson 
 
 
 



Hjälpmedelinstitutet 
Referensgrupp hörsel 
Ordinarie – Ann-Sofie Andertoft 
Suppleant – Lena Pihl-Frank, Stockholm 
 
Sortimentgrupp Hörapparater 
Ordinarie- Daniel Palma Rivera, Stockholm 
Suppleant- Jalil Shahabi, Stockholm 
 
Sortimentgrupp tekniska hjälpmedel 
Ordinarie – Karin Skoglund, Örebro 
Suppleant – Gun Lindfors, Stockholm 
 
Otoskopikurs (på utbildningen) 
Jonas Brännström, Malmö 
Margareta Edén, Mölndal 
 
Nationella riktlinjer för gemensam dokumentation (hörselnedsättning) 
Jonas Brännström, Malmö  
Anki Widerkehr, Stockholm 
 
Upphandling hörapparater 
Ann-Sofie Andertoft, Lena Pihl-Frank, stockholm 

 
§ 6 Resestipendier 

Jonas har fått en ansökan om resestipendiet. Gun Nykvist och Elisabet Olsson i 
Falun söker för en konferens i Brighton 23-24 november. Ansökan beviljas. 
Jonas meddelar.   

 
§ 7 Enhetliga funktionsbegrepp 

Jonas har fått mejl från Andreas Richter, HI, angående dokumentet för 
hörapparatupphandlingar. Dokumentet finns nu tillgängligt men kommer 
ständigt att behöva uppdateras. Ann-Sofie arbetar vidare med detta. 
  

§ 8 Expertpanel Auris 
Christina Wanberg-Långh ska kliva av Auris expertpanel eftersom hon lämnar 
hörselvården. Jonas föreslår att fråga Marie Öberg, Linköping om hon vill 
överta platsen. Helene frågar henne. 
   

§ 9  Rapport från expertgruppen för hörselvård 
Stig Arlinger har lämnat en rapport om arbetat med CEN/TV380 (Europeiska 
riktlinjer för hörselvård). Det har förts en diskussion om standardens 
övergripande struktur. Det ska göras en kravlista och en rekommendationslista 
för bl a utbildning, akustik, god klinisk sed, utrustning, utprovningsförarandet, 
tillgänglighet och etisk kod. Dokumentet beräknas vara klart för tryckning 
januari 2011.  
Christina Wanberg-Långh vill bli av med gamla SvAf dokument som hon har 
hemma hos sig. Det är bl a gamla protokoll. Jonas tar hand om detta. 

 
 



§ 10 Övriga frågor 
 
§ 11 Nästa möte 
                      Stockholm21-22 november 
 
§ 12 Mötet avslutas 
 Jonas tackade och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
 
………………………..    ………………………… 
Jonas Brännström, ordförande   Annika Björk, sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


